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J E G Y Z Ő K Ö N Y V

Készült a Berekfürdő Községi Önkormányzat Képviselő-testületnek 2013. január hó 29. napján 16.00 
órai kezdettel tartott testületi üléséről.

Az ülés helye:  Művelődési Ház
5309 Berekfürdő, Fürdő u. 2.

Jelen vannak: Dr. Hajdu Lajos polgármester
Czinege Béla alpolgármester
Buczkó Zoltánné képviselő
Czinegéné Bődi Szilvia képviselő
Hosszu András képviselő
Dr. Kenyeres Imre képviselő
Ifj. Nagy György képviselő
Potornainé Szűcs Katalin jegyző
Torkos György ügyvezető igazgató, Berek-Víz Kft.
Kocsis Veronika pénzügyi ügyintéző, Polgármesteri Hivatal
Tóth Attila ügyvezető igazgató, Berekfürdői Turisztikai 

Szolgáltató Nonprofit Kft.
1 fő érdeklődő

Dr. Hajdu Lajos polgármester köszönti a képviselő-testület tagjait és a megjelenteket. 
Megállapítja,  hogy a  képviselő-testület  határozatképes  számban  megjelent,  a  7  képviselő  közül  5 
képviselő jelen van. Két képviselő később érkezik az ülésre. 
Az ülést megnyitja. 
A jegyzőkönyv  hitelesítésére Czinege Béla alpolgármestert  és Hosszu András képviselőt  javasolja 
megválasztani.
Szavazásra bocsátja a javaslatot.
Megállapítja,  hogy a képviselő-testület a javaslatot 5 igen szavazattal,  ellen és tartózkodó szavazat 
nélkül elfogadta, erről a következő határozatot hozta:

10/2013.(I.29.) Önkorm. határozat
a jegyzőkönyv-hitelesítők megválasztásáról.

Berekfürdő  Községi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  Szervezeti  és  Működési 
Szabályzatról  szóló 25/2010.(XII.01.)  Önkorm.  rendelet  14.  §  (2)  bekezdése  alapján a 
jegyzőkönyv  hitelesítésére  Czinege  Béla  alpolgármestert  és  Hosszu  András  képviselőt 
választotta meg.

Erről értesülnek:
1) Czinege Béla alpolgármester
2) Hosszu András képviselő
3) Dr. Hajdu Lajos polgármester
4) Potornainé Szűcs Katalin jegyző
5) Polgármesteri Hivatal

Dr. Hajdu Lajos polgármester elmondja, hogy a napirendi javaslat a meghívóban kiküldésre került.  
Megkérdezi, hogy van-e valakinek módosító javaslata?
Módosító javaslat nem hangzott el, ezért szavazásra bocsátja a napirend elfogadását. 
Megállapítja, hogy a képviselő-testület a napirendet 5 igen szavazattal, ellen és tartózkodó szavazat  
nélkül elfogadta, erről a következő határozatot hozta:
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11/2013.(I.29.) Önkorm. határozat
a napirend elfogadásáról.

Berekfürdő  Községi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  Szervezeti  és  Működési 
Szabályzatról szóló 25/2010.(XII.01.) Önkorm. rendelet 14. § (5) bekezdése alapján az 
alábbi napirend megtárgyalását fogadta el:

1. Interpellációk, kérdések, lakossági észrevételek.
2. Beszámoló a két ülés között történt főbb eseményekről.  

Előadó: Dr. Hajdu Lajos polgármester
3. Beszámoló a lejárt határidejű határozatokról.

Előadó: Potornainé Szűcs Katalin jegyző
4. Előterjesztés a Képviselő-testület 2013. évi munkatervére.

Előterjesztő: Dr. Hajdu Lajos polgármester
5. Előterjesztés  a  Berekfürdő  Községi  Önkormányzat  2013.  évi  költségvetésének 

elfogadására.
Előterjesztő: Dr. Hajdu Lajos polgármester

6. Előterjesztés a Berek-Víz Kft. 2013. évi üzleti tervének elfogadására.  
Előterjesztő: Torkos György ügyvezető igazgató

7. Előterjesztés a Polgármesteri Hivatal és a Veress Zoltán Óvoda közötti megállapodás 
elfogadására.
Előterjesztő: Potornainé Szűcs Katalin jegyző

8. Előterjesztés a fürdő – kemping 2013. évi jegyáraira.  
Előadó: Torkos György ügyvezető igazgató 

9. Előterjesztés gyerekek fürdőbérletének támogatására.
Előterjesztő: Dr. Hajdu Lajos polgármester

10. Előterjesztés a 2013. évi rendezvénynaptár elfogadására.  
Előterjesztő: Dr. Hajdu Lajos polgármester 

11. Előterjesztés az Óvodavezető megbízására.
Előterjesztő: Dr. Hajdu Lajos polgármester

12. Előterjesztés az iskolatej támogatására.
Előterjesztő: Dr. Hajdu Lajos polgármester

13. A Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Kormányhivatalnak a 222/2012.(XI.28.) Önkorm. 
határozattal kapcsolatos javaslatának megtárgyalása.
Előterjesztő: Dr. Hajdu Lajos polgármester

14. Dr. Kenyeres Imre képviselő indítványa.
Előterjesztő: Dr. Kenyeres Imre képviselő

15. Előterjesztés telekértékesítésre.
Előterjesztő: Dr. Hajdu Lajos polgármester

16. Előterjesztés stég eladáshoz való hozzájárulásra.
Előterjesztő: Dr. Hajdu Lajos polgármester

17. Előterjesztés a Berek téren reklámtábla kihelyezése iránti kérelemre.
Előterjesztő: Dr. Hajdu Lajos polgármester

18. Aktualitások. 

NAPIRENDI PONTOK TÁRGYALÁSA

1.       Napirendi pont: Interpellációk, kérdések, lakossági észrevételek  .

Dr. Hajdu Lajos polgármester megkérdezi, hogy van-e valakinek interpellációja, kérdése?

Hosszu András képviselő elmondja,  hogy a múlt  évben volt  szó a Móricz Zsigmond utcai  fákról.  
Abban állapodtak meg, hogy megvizsgálják, és a beteg fákat kivágjál. Volt-e vizsgálat?
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Dr. Hajdu Lajos polgármester válasza: Igen. Volt is szó róla testületi ülésen.

Hosszu András képviselő szeretné megnézni a vizsgálat iratait.

Dr. Hajdu Lajos polgármester válasza: Természetesen. 

Hosszu András képviselő kéri, hogy nézzék meg a napenergia pályázatot.

Czinege Béla alpolgármester megkérdezi, hogy mennyibe kerül 1 kW?

Dr.  Hajdu  Lajos  polgármester  elmondja,  hogy  7  m2  szükséges  1  kW  energia  megtermeléséhez. 
Megnézi majd a pályázatot.  Újszilváson is felhasználják a napenergiát már 2-3 éve, amelynek volt  
pályázati támogatottsága, de az önkormányzati önerő így is 10-12 éven belül térül meg. A belső tó  
szigete kiváló hely lenne a napelemek elhelyezésére.

Megérkezett az ülésre Czinegéné Bődi Szilvia képviselő.

Selmeci Tamás berekfürdői lakos a tegnapi közmeghallgatásról elmondja, hogy meglehetősen nagy 
volt az érdeklődés a lakosok részéről. Az előző napok hangulatából érezhető volt, hogy nagy lesz az  
érdeklődés. Az viszont meglepte, hogy csak 4-5 hozzászólás volt.  Az egyik hozzászólás borzasztó  
volt. A Polgármester úr, mint levezető elnök megvonhatta volna tőle a szót, vagy a személyeskedés  
miatt az Alpolgármester úr átvehette volna az ülés vezetését.
Kérdése, hogy milyen stádiumban van a rendezési terv módosítása?
8.  napirendi  pontként  van  megjelölve  a  fürdőbelépők  ára.  Korábban  a  dolgozók  és  a  dolgozók  
hozzátartozói ingyenesen mehettek be a fürdőbe, most pedig az a hír járja, hogy nekik is fizetniük kell,  
és a karszalagot is le kell adni. Nem érti, hogy miért kell leadni a karszalagot. Érvénytelen és kész.  
Még ezen az ülésen fog a testület dönteni a fürdőbelépőkről, de máris ilyen intézkedéseket hoztak be.
Köszöni a meghallgatást.

Dr. Hajdu Lajos polgármester elmondja, hogy a fürdőbelépővel kapcsolatosan semmiféle döntés nincs.  
Elég nagy gond, hogy 2-3 dolgozó beszélgetéséből pletykák mennek ki a faluba.

Czinege Béla alpolgármester a közmeghallgatással kapcsolatosan elmondja, hogy a Polgármester úr,  
és az önkormányzati képviselők nem mindegy, hogy hogyan válaszolják meg a kérdéseket.

Selmeci Tamás berekfürdői lakos elmondja, hogy az ilyenfajta viselkedést nem szabad megengedni 
senkinek sem, ezért kellett volna megvonni tőle a szót.

Dr. Hajdu Lajos polgármester a rendezési tervvel kapcsolatosan elmondja, hogy folyamatban van a 
hatósági engedélyek beszerzése. Van olyan szakhatóság, amely egyeztetést kért. Folyamatban van az 
ügy.

Dr. Kenyeres Imre képviselő időközben megérkezett az ülésre. 

Dr. Hajdu Lajos polgármester megkérdezi, hogy van-e még valakinek kérdése, észrevétele.
További kérdés, észrevétel nem hangzott el, ezért áttér a következő napirendi pont tárgyalására.

2.       Napirendi pont: Beszámoló a két ülés között történt főbb eseményekről.    

Dr. Hajdu Lajos polgármester ismerteti az előző testületi ülés óta eltelt időszak eseményeit.
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Egyeztetések  kezdődtek  a  bankokkal  a  fürdőberuházáshoz  szükséges  önerő  biztosítása  tárgyában. 
Bízik benne, hogy sikeresek lesznek a tárgyalások.
Stratégiai  egyeztetések történtek a fejlesztéssel  kapcsolatosan a  határidőket,  egyebeket  figyelembe  
véve.  Az  augusztus  31-e  előtti  kiviteli  szerződéskötés  gyakorlatilag  lehetetlen,  hiszen  még  a  
közbeszerzést  is  le  kell  folytatni.  Voltak az  NFÜ-től  helyszíni  szemlén,  megnézték,  hogy nincs-e  
elkezdve az építkezés. 2014. nyarára kell elkészíteni az ifjúsági medencét, 2014. október végére kell a  
teljes projektet befejezni. 
A Faluszövetségnek volt egy kibővített elnökségi ülése. Érdekes volt. Úgy látszott, hogy Berekfürdő 
volt az egyetlen település, amely jól járt  a feladatfinanszírozással,  a többiek mind panaszkodtak a  
költségvetési helyzetükre. Mi rengeteget fordítottunk az iskolára, ami most eltűnt a költségvetésből,  
illetve  nagyon  sokat  segített  a  hitelállomány  megszűnése.  Több  falu  nem  esett  bele  az 
adósságkonszolidációba, mivel hitelük nem volt, de más adósságuk van, amit nem vállalt át az állam.  
A hitelünk is olyan volt,  ami nem pályázati  önerő kiváltására vonatkozott, hanem pályázat  nélküli  
beruházásra. 
A TDM elkezdte a működését, viszont a pályázat nem nyert, pedig az egyik legjobb TDM szakember  
írta.  
A hétvégén,  Kárpátalján a Magyar  Kultúra Napja keretében különböző rendezvényeken vett  részt. 
Megnyitotta  Kocsis  Csaba fotókiállítását.  Voltak Beregszászon,  Munkácson és  Ungváron.  Többen 
jelezték ezekről a településekről, hogy jártak már Berekfürdőben. 
A  testvér-települési  hálózat  kialakítása  kapcsán  sikerült  felvenni  a  kapcsolatot  a  Charta  XXI 
mozgalommal.
Van-e valakinek kérdése, észrevétele?
Kérdés, észrevétel nem hangzott el.

3.       Napirendi pont: Beszámoló a lejárt határidejű határozatokról.  

Potornainé  Szűcs  Katalin  jegyző  elmondja,  hogy a  beszámoló  kiküldésre  került.  (A  beszámoló  a  
jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 
A  buszmegálló  előtti  vízelvezetés  megoldásával  kapcsolatosan  kéri  Hosszu  András  képviselő 
tájékoztatását.

Hosszu  András  képviselő  elmondja,  hogy  nem  sikerült  megegyeznie  a  közútkezelővel,  tovább 
próbálkozik.

Dr. Hajdu Lajos polgármester javasolja a határidőt 2013. március 31-ig meghosszabbítani.
Szavazásra bocsátja a javaslatot.
Megállapítja,  hogy a képviselő-testület a javaslatot 7 igen szavazattal,  ellen és tartózkodó szavazat 
nélkül elfogadta, erről a következő határozatot hozta:

12/2012.(I.29.) Önkorm. határozat
Buszmegálló  előtti  vízelvezetés  megoldásáról  szóló  43/2012.(III.26.)  Önkorm.  határozat 
módosításáról.

Berekfürdő Községi Önkormányzat Képviselő-testülete a buszmegálló előtti vízelvezetés 
megoldásáról szóló 43/2012.(III.26.) Önkorm. határozatot az alábbiak szerint módosítja:

Berekfürdő  Községi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  az  Arany  János  utcai 
buszmegálló  vízelvezetésének  megoldását  támogatja.  A  képviselő-testület  megbízza 
Hosszu András és ifj. Nagy György képviselőket a feladat koordinálásával.

Határidő: 2013. március 31.
Felelős: Hosszu András és ifj. Nagy György képviselő
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Erről értesülnek:
1) Hosszu András és ifj. Nagy György képviselő
2) Dr. Hajdu Lajos polgármester
3) Potornainé Szűcs Katalin jegyző
4) Polgármesteri Hivatal

Potornainé  Szűcs  Katalin  jegyző  a  közös  önkormányzati  hivatal  kialakításával  kapcsolatosan 
elmondja, hogy a tárgyalás megindítását kezdeményezte.
A kitermelt tűzifával kapcsolatosan elmondja, hogy a kb. 6.898.000 Ft bevétel nem a tiszta bevétel,  
mivel a ráfordítás, illetve a társtulajdonossal kapcsolatos elszámolás még nem történt meg. 
A bérleti szerződések megkötésre kerültek.
Az Önkormányzat szervezeti átalakítása napirendi pontként szerepel.
Többször volt szó arról, hogy az állam átvállalta az Önkormányzat teljes hitelállományát.
A szerződés a  közvilágítási  lámpatestek karbantartására  megkötésre  került.  Illetve az  üzemeltetési 
szerződés az E.on-nal március 1-jei hatállyal megkötésre került. Elkezdődött az izzók kicserélése.

Hosszu  András  képviselő  megkérdezi,  hogy  a  közös  önkormányzati  hivatal  kialakításával 
kapcsolatosan megkérdezi, hogy mi Kenderes álláspontja?

Dr.  Hajdu Lajos polgármester  elmondja, hogy a Képviselő-testület  nem támogatta a megállapodás  
megkötését. Egyszerű dolgunk lenne, ha lenne a szomszédságunkban egy hasonló kistelepülés.
Ha február 28-ig nem sikerül megállapodást kötni senkivel, akkor a Kormányhivatal fogja kijelölni azt 
a települést, akihez csatlakozni kell.
Van-e még valakinek kérdése, észrevétele?
További kérdés, észrevétel nem hangzott el.
Szavazásra bocsátja a beszámoló elfogadását.
Megállapítja, hogy a képviselő-testület a beszámolót 7 igen szavazattal, ellen és tartózkodó szavazat  
nélkül elfogadta, erről a következő határozatot hozta:

13/2013.(I.29.) Önkorm. határozat
a lejárt határidejű határozatokról.

Berekfürdő  Községi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  lejárt  határidejű 
határozatokról szóló beszámolót elfogadja.

Erről értesülnek:
1) Potornainé Szűcs Katalin jegyző
2) Dr. Hajdu Lajos polgármester
3) Polgármesteri Hivatal

4.       Napirendi pont: Előterjesztés a Képviselő-testület 2013. évi munkatervére.  

Dr. Hajdu Lajos polgármester elmondja, hogy a Képviselő-testület 2013. évi munkaterve kiküldésre  
került. (Az előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi.)
Van-e valakinek kérdése, észrevétele?
Kérdés, észrevétel nem hangzott el, ezért szavazásra bocsátja a határozati javaslat elfogadását.
Megállapítja, hogy a képviselő-testület a határozati javaslatot 7 igen szavazattal, ellen és tartózkodó  
szavazat nélkül elfogadta, erről a következő határozatot hozta:
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14/2013.(I.29.) Önkorm. határozat
a Berekfürdő Községi Önkormányzat Képviselő-testületének 2013. évi munkatervéről.

Berekfürdő  Községi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  Magyarország  helyi 
önkormányzatairól  szóló 2011.  évi  CLXXXIX.  törvény 44.§-a,  valamint  a Berekfürdő 
Községi  Önkormányzat  Képviselő-testületének  Szervezeti  és  Működési  Szabályzatáról 
szóló  25/2010.(XII.01.)  sz.  Önkorm.  rendelet  11.  §-a  alapján  az  alábbi  munkatervet 
fogadja el:

A munkaterv célja:
• meghatározni  azoknak  a  legfontosabb  feladatoknak  az  éves 

végrehajtását, melyet a képviselő-testület a község fejlődése, gondjainak feltárása 
érdekében előirányzott,

• biztosítani  a  Polgármesteri  Hivatal  és  az  önkormányzat  intézményei 
folyamatos munkavégzését, beszámolási és tájékoztatási tevékenységét,

• a  választópolgárok  tájékoztatása  a  törvényi  előírások  és  az 
önkormányzat által fontosnak ítélt kérdésekről és döntésekről.

A képviselő-testület soros üléseit lehetőség szerint minden hónap utolsó hétfőjén tartja.

Általános feladatok

A képviselő-testület soros ülésein:

• A polgármester tájékoztatást ad a képviselő-testület két ülése közötti időszakban 
tett intézkedéseiről, fontosabb eseményekről.

• A  jegyző  tájékoztatást  ad  az  önkormányzat  feladat-,  és  hatáskörét  érintő 
jogszabályi változásokról, új jogszabályokról.

• A  végrehajtásokért  felelősök  jelentést  tesznek  a  lejárt  határidejű  képviselő-
testületi határozatok végrehajtásáról.

1. Az ülés ideje: 2013. január 28.  
Közmeghallgatás
Napirend:  A  lakosság  tájékoztatása  a  2013.  évi  költségvetés  tervezetéről,  a 
fejlesztési tervekről, valamint Berekfürdőt érintő, jogszabályi változásokról.
Előterjesztő: polgármester
Előkészítésben részt vesz: Polgármesteri Hivatal

2. Az ülés ideje: 2013. január 29.  
Napirend:

A képviselő-testület 2013. évi munkatervének meghatározása.
2013. évi költségvetés elfogadása.
A Berek-Víz Kft. 2013. évi üzleti tervének elfogadása.
Előterjesztés a 2013. évi rendezvénynaptár elfogadására.
Gyerekek fürdőbérletének támogatása.

Előterjesztő: polgármester, Berek-Víz Kft. ügyvezető igazgatója, TDM
Előkészítésben részt vesz: Polgármesteri Hivatal, Berek-Víz Kft.

3. Az ülés ideje: 2013. február 25.  
Napirend:

Beszámoló a Képviselő-testület 2012. évi munkájáról.
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A jegyző 2012. évi teljesítményértékelése.
A Polgármesteri Hivatal 2012. évi munkájának értékelése. 
Berek-Víz Kft. pénzügyi beszámolója.

Előterjesztő: polgármester, jegyző, Berek-Víz Kft. ügyvezető igazgatója
Előkészítésben részt vesz: jegyző, Polgármesteri Hivatal, Berek-Víz Kft. 

4. Az ülés ideje: 2013. március 25.  
Napirend:

A  Közös  Önkormányzati  Hivatal  létrehozása  kapcsán  rendeletek, 
szabályzatok felülvizsgálata.
2013. évi közbeszerzési terv elfogadása.
Beszámoló a TDM 2012. évi munkájáról.
Telkek árának felülvizsgálata.
A Berek-Víz Kft. pénzügyi beszámolója.
Árajánlatkérés közterület virágosítására.

Előterjesztő:  jegyző,  polgármester,  Berek-Víz  Kft.  ügyvezető  igazgatója,  TDM 
képviselője
Előkészítésben részt vesz: jegyző, Polgármesteri Hivatal, TDM, Berek-Víz Kft.

5. Az ülés ideje: 2013. április 29.  
Napirend:

Beszámoló  a  2012.  évi  költségvetés  teljesítéséről,  a  pénzmaradvány 
felosztásának jóváhagyásáról.
Beszámoló  a  civil  szervezetek  2012.  évi  munkájáról,  a  támogatások 
felhasználásáról.
2012. évben végrehajtott belső ellenőri jelentés.
Szezonkezdés előtti fürdőbejárás.
Berek-Víz Kft. pénzügyi beszámolója.
Közterület virágosítására beérkezett árajánlatok elbírálása.
Ajánlatkérés közétkeztetésre.

Előterjesztő: jegyző, polgármester, Berek-Víz Kft. ügyvezető igazgatója
Előkészítésben részt vesz: jegyző, Polgármesteri Hivatal, civil szervezetek, Berek-
Víz Kft.

6. Az ülés ideje: 2013. május 27.  
Napirend:

A Veress Zoltán Óvoda vezetői álláshelyének pályázati kiírása.
Jelentés  a  gyermekjóléti  és  gyermekvédelmi  feladatok  ellátásáról, 
melynek  keretén  belül  értékelésre  kerülnek  a  gyámhatósági, 
gyermekjóléti  és  gyermekvédelmi  feladatok,  valamint  az  oktatási 
nevelési intézmények gyermekvédelmi felelőseinek munkája.
Berek-Víz Kft. beszámolója a 2012. évi gazdálkodásról.
Közétkeztetésre beérkezett ajánlatok elbírálása.
Szociális nyári gyermekétkeztetés.
Beszámoló a közrend és közbiztonság helyzetéről.
Pedagógusok és 8. osztályos tanulók jutalmazása.
Berek-Víz Kft. pénzügyi beszámolója.
„Tőkés Sándor díj” adományozása (festőtábor).

Előterjesztő: polgármester,  jegyző,  rendőrkapitány,  polgárőrség  vezetője, 
Berek-Víz Kft. ügyvezető igazgatója
Előkészítésben  részt  vesz:  jegyző,  gyermekvédelmi  felelősök,  gyermekjóléti 
szolgálat, Polgármesteri Hivatal, Iskolaszék, iskolaigazgató, Berek-Víz Kft.

7. Az ülés ideje: 2013. június 24.  
Napirend:
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A  Veress  Zoltán  Óvoda  vezetői  álláshelyére  beérkezett  pályázatok 
elbírálása.
A Veress Zoltán Általános Iskola beszámolója a 2012/2013. tanévről.
Beiskolázási támogatás megállapítása.
Berek-Víz Kft. pénzügyi beszámolója.
„Berekfürdőért”  kitüntetés,  díszpolgári  cím  adományozása 
(Berekfürdő önállóvá válásának évfordulójára).

Előterjesztő: iskolaigazgató, polgármester, Berek-Víz Kft. ügyvezető 
igazgató
Előkészítésben részt vesz: jegyző, Polgármesteri Hivatal, Berek-Víz Kft., 
iskola

8. Az ülés ideje: 2013. július 29.  
Napirend:

Berek-Víz Kft. pénzügyi beszámolója.
Előterjesztő: Berek-Víz Kft. ügyvezető igazgatója

9. Az ülés ideje: 2013. augusztus 26.  
Napirend:

Beszámoló a 2013. évi költségvetés I. félévi teljesítéséről.
Berek-Víz Kft. pénzügyi beszámolója.
Iskolatej programban való részvétel.
Díszpolgári  cím  és  „Berekfürdőért”  kitüntetés  adományozására 
javaslatkérés.

Előterjesztő: polgármester, Berek-Víz Kft. ügyvezető igazgatója, jegyző
Előkészítésben részt vesz: jegyző, Polgármesteri Hivatal, Berek-Víz Kft.

10. Az ülés ideje: 2013. szeptember 8.  
Rendkívüli testületi ülés

Díszpolgári cím és „Berekfürdőért” kitüntetés adományozása.
Előterjesztő: polgármester

11. Az ülés ideje: 2013. szeptember 23.  
Napirend:

Berek-Víz Kft. pénzügyi beszámolója.
Csatlakozás a Bursa Hungarica Ösztöndíjpályázathoz.
„Tőkés Sándor díj” adományozása (írótábor).

Előterjesztő: Berek-Víz Kft. ügyvezető igazgatója, polgármester, jegyző
Előkészítésben részt vesz: jegyző, Polgármesteri Hivatal, Berek-Víz Kft.

12. Az ülés ideje: 2013. október 28.  
Napirend:

Beszámoló  a 2013.  évi  adóbevételek alakulásáról,  az  adóellenőrzések 
hatékonyságáról. A 2014. évi feladatok meghatározása.
Berek-Víz Kft. pénzügyi beszámolója.

Előterjesztő: Berek-Víz Kft. ügyvezető igazgatója, jegyző
Előkészítésben részt vesz: jegyző, Polgármesteri Hivatal, Berek-Víz Kft.

13. Az ülés ideje: 2013. november 25.  
Napirend:

2014. évi költségvetési koncepció elfogadása.
2014. évi adómértékek meghatározása.
Berek-Víz Kft. 2014. évi üzleti terv koncepciója.
2014. évi fürdőbérletek árának meghatározása.
2014. évi belső ellenőrzési terv meghatározása.
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Beszámoló a 2013. évi költségvetés III. negyedéves teljesítéséről.
Bursa Hungarica Ösztöndíjpályázatok elbírálása.
Arany János Tehetséggondozó Programban való részvétel.
Berek-Víz Kft. pénzügyi beszámolója.
Mikulás csomag támogatása.
Festmények kiállítása – vására.

Előterjesztő:  polgármester,  jegyző,  Berek-Víz  Kft.  ügyvezető  igazgatója,  TDM 
képviselője
Előkészítésben részt vesz: jegyző, Polgármesteri Hivatal, Berek-Víz Kft., TDM

14. Az ülés ideje: 2013. december 16.  
Napirend:

Gazdasági program felülvizsgálata.
A képviselő-testület 2014. évi munkatervének 

meghatározása.
Gyerekek fürdőbérletének támogatása.
Berek-Víz Kft. pénzügyi beszámolója.
Fürdő  –  kemping  2014.  évi  árainak 

megállapítása.
A  Polgármesteri  Hivatal  2014.  évi 

teljesítménycéljainak meghatározása.
A 2014. évi belső ellenőrzési terv elfogadása.

Előterjesztő: polgármester, jegyző, Berek-Víz Kft. ügyvezető igazgatója
Előkészítésben részt vesz: jegyző, Polgármesteri Hivatal, Berek-Víz Kft.

Ezen  kívül  a  képviselő-testület  rendkívüli  üléseket  is  tarthat,  ha  azt  a  feladatellátás, 
hatáskör  gyakorlása  megkívánja,  vagy  más,  időközben  felmerülő  ok  azt  kötelezően 
szükségessé teszi.

Erről értesülnek:
1) Dr. Hajdu Lajos polgármester
2) Potornainé Szűcs Katalin jegyző
3) Képviselő-testület tagjai

Dr. Hajdu Lajos polgármester elmondja, hogy az Önkormányzat költségvetését befolyásolja a Berek-
Víz Kft. üzleti terve, ezért javasolja a 6, 8. 9. napirendi pontot előre venni. Sorrendben a 8., 9., majd a  
6. napirendi pont kerülne megtárgyalásra.
Szavazásra bocsátja a javaslatot. Megállapítja, hogy a képviselő-testület a javaslatot 7 igen szavazattal,  
ellen és tartózkodó szavazat nélkül elfogadta.

8. Napirendi pont: Előterjesztés a fürdő – kemping 2013. évi jegyáraira.    

Dr.  Hajdu  Lajos  polgármester  elmondja,  hogy  a  javaslat  kiküldésre  került.  (Az  előterjesztés  a  
jegyzőkönyv mellékletét képezi.)
Egy-két pontot pontosít a javaslatban.
A változtatni kívánt tételeknél a szauna-használat árának emelése azzal függ össze, hogy 1 fő esetén 
2.000 Ft, két fő esetén 3.000 Ft a díja, mivel kevesebb bevétel folyna be, mint a beüzemelés költsége. 
A kabinkulcs kaukció 500 Ft-ról 1000 Ft-ra emelését az indokolja, hogy maga a zár lecserélése elég 
sok. Ez az összeg vissza is jár.
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A TB önrész medencefürdő esetén 500 Ft-ról 800 Ft-ra emelkedne. Ha több kezelés is fel van írva, pl. 
a medencefürdő mellett van masszázs is, és csak a medencefürdőt szeretné igénybe venni, akkor 800 
Ft-ba kerül. Ha a masszázst is igénybe veszi, akkor 500 Ft. 

Hosszu András képviselő megkérdezi, hogy nem fognak ebbe belegabalyodni a dolgozók?

Torkos György ügyvezető igazgató válasza: Nem, mert előre ki kell fizetni a felírt gyógyszolgáltatást,  
és azt a beteg vagy lejárja, vagy nem. Ha a beteg csak a medencefürdőt akarja igénybe venni, akkor  
egy kicsit közelíteni kell az összeget a belépőjegy árához, mivel arra nem kapunk támogatást. Más 
fürdőknél a belépőjegy áránál csak 10 %-al kevesesebb a medencefürdő ára.

Dr. Hajdu Lajos polgármester javasolja, hogy februárban maradjon így, és nézzenek utána, hogy más 
fürdőnél ez hogy működik.
Az éjszakai fürdőzést valamilyen rendszerbe kell foglalni.

Torkos György ügyvezető igazgató elmondja, hogy az éjszakai fürdőzés fürdőzárást követő egy órától 
éjfélig tart. 1-10 főig 15.000 Ft, 10 fő felett 15.000 Ft + a napi belépő annyiszor ahánnyal többen 
vannak mint 10-en. 

Czinege Béla alpolgármester megkérdezi, hogy kinél kell majd fizetni, hiszen akkor már a pénztár is 
zárva van.

Torkos György ügyvezető igazgató elmondja, hogy a kemping recepciónál lehet majd bemenni, és ott  
tudnak fizetni is, de előre is ki lehet fizetni.

Czinege  Béla  alpolgármester  elmondja,  hogy jobban  tetszene  neki  az  a  megoldás,  hogy pénztári 
időben ki kell fizetni a belépőt.

Dr. Hajdu Lajos polgármester megkérdezi, hogy az éjszakai biztonsági őr fogja a pénzt beszedni?

Torkos György ügyvezető igazgató elmondja, hogy éjszaka is szükség van recepciósra, aki nyelveket  
tud.

Dr.  Hajdu  Lajos  polgármester  javasolja,  hogy a  gyógykezelések  árán  egyelőre  ne  változtassanak. 
Éjszakai fürdőzés legyen, de a pontos lebonyolítását dolgozzák ki.

Buczkó  Zoltánné  képviselő  bonyolultnak  tartja  azt,  hogy a  szaunánál  a  pénztáros  összegyűjti  az  
igényeket.

Dr. Hajdu Lajos polgármester elmondja, hogy ez megszűnne. Ha egy fő van, annak is beindítják a 
szaunát, 2000 Ft-ért. 

Buczkó Zoltánné képviselő inkább úgy hirdetné meg a szaunát, hogy délután 2-től 6-ig működik. 

Torkos György ügyvezető igazgató elmondja,  hogy nagyon kevés rá az igény,  ezért  nem éri  meg  
minden nap bekapcsolni.

Buczkó Zoltánné képviselő: Akkor legyen csak hétvégi napokra, péntekre-szombatra meghirdetve.

Dr. Kenyeres Imre képviselő elmondja, hogy máshol benne van a fürdőjegyben a szauna ára. De mivel 
elég sokba kerül az üzemeltetése, legyen 2.000 Ft/fő az ára, és jelentkezzenek be rá a vendégek.

Dr.  Hajdu  Lajos  polgármester  elmondja,  hogy  január  31-ig  van  meghirdetve  a  kedvezményes  
fürdőbérlet.  A  javaslat  alapján  február  végéig  lehetőség  nyílna  a  kedvezményes  fürdőbérlet 
megvásárlására,  némi  áremeléssel,  az állandó lakosok bérlete 18.000 Ft-ról  20.000 Ft-ra,  a diák –  
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nyugdíjas – mozgáskorlátozott - kistérségi bérlet 35.000 Ft-ról 40.000 Ft-ra, a felnőtt éves bérlet pedig 
47.000 Ft-ról 50.000 Ft-ra emelkedne.

Buczkó  Zoltánné  képviselő  megkérdezi,  hogy március  1-jétől  a  47.000  Ft-os  bérlet  75.000  Ft-ra  
emelkedne?

Torkos György ügyvezető igazgató elmondja, hogy 150 nappal kell számolni az éves bérleteknél. Ez  
az összeg még a fele sincs annak.

Dr. Hajdu Lajos polgármester elmondja, hogy aki 2013. évben bejelentkezik állandó lakosnak, az is  
megveheti 20.000 Ft-ért a bérletet, egész évben.

Hosszu  András  képviselő  megkérdezi,  hogy  nem tudja-e  igazgató  úr  megmondani,  hogy  hányan 
vásárolták meg a bérletet eddig?

Torkos György ügyvezető igazgató: Nem tudja, de sokan megvásárolták. 

Dr. Hajdu Lajos polgármester elmondja, hogy február elején a bérlet árakat újra meg lehet hirdetni.

Torkos  György  ügyvezető  igazgató  a  fürdőbérletekkel  kapcsolatosan  elmondja  még,  hogy ingyen 
bérlet  nincs.  A  dolgozóknak  és  a  hozzátartozóiknak  is  kell  egy  jelképes  összeget  fizetni  a 
fürdőbérletért, 1.000 Ft-ot, tekintettel arra, hogy a bérlet áfa köteles. 

Buczkó Zoltánné képviselő megkérdezi, hogy kik kapnak hozzátartozói bérletet? A 24 éves gyermek 
is?

Dr. Hajdu Lajos polgármester: Igen, ha eltartott.
Rátér a kemping árváltozásaira. A személygépkocsi díj 550 Ft/nap mértékről 600 Ft/napra emelkedne. 
A  kutyadíj  350  Ft/nap  összegének  500  Ft/napra  való  emelése  csak  a  panzióra  és  a  faházakra 
vonatkozna. Ez a lakókocsikban tartott kutyákra nem vonatkozna.

Torkos György ügyvezető igazgató nem így gondolja. 

Buczkó Zoltánné képviselő sem tenne különbséget a kutyadíj között.

Dr. Hajdu Lajos polgármester összefoglalja a fürdő árváltoztatási javaslatait:
- szauna használat 2.000 Ft/fő,
- kabinkulcs kaukció 1.000 Ft/kulcs,
- az éjszakai fürdőzés bejelentkezés alapján, 1-10 

főig 15.000 Ft/medence, 10 fő felett 15.000 Ft + a napi belépő, de kéri a pontos kidolgozását. 
- A  TB-önrész  marad  500  Ft/nap.  Átdolgozást 

kérnek.
Megkérdezi, hogy ki az, aki a fürdő díjmódosítási javaslatával egyetért?
Megállapítja, hogy a képviselő-testület a fürdő díjmódosítási javaslatait 7 igen szavazattal, ellen és  
tartózkodó szavazat nélkül elfogadta.
Ki  az,  aki  egyetért  azzal,  hogy  február  1-jétől  február  28-ig  lehetőség  legyen  a  fürdőbérletek 
megvásárlására minimális díjemeléssel:
- felnőtt éves bérlet 47.000 Ft helyett 50.000 Ft
- diák,  nyugdíjas,  mozgáskorlátozott,  kistérségi 

bérlet 35.000 Ft helyett 40.000 Ft.
Az állandó lakosok bérlete február 1-jétől egész évben megvásárolható azok számára, akik állandó 
lakóhelyet létesítenek, 18.000 Ft helyett 20.000 Ft-os áron.
Megállapítja, hogy a képviselő-testület a fürdőbérletekre tett javaslatokat 7 igen szavazattal, ellen és  
tartózkodó szavazat nélkül elfogadta.
Ki az, aki egyetért a kemping árváltozásaival:
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- személygépkocsi  díj  550  Ft/nap  helyett  600 
Ft/nap,

- kutyadíj 350 Ft/nap helyett 500 Ft/nap.
Megállapítja, hogy a képviselő-testület a kemping árváltozásait 7 igen szavazattal, ellen és tartózkodó 
szavazat nélkül elfogadta.
Elmondja,  hogy  a  kemping  területe  elég  nagy.  Javasolja,  hogy  a  sátorhelyért  diákoknak, 
testvértelepülésről  érkezőknek,  nagycsaládosoknak ne  kelljen  fizetni,  minden  mást  fizetnek.  Ezzel 
megpróbálnak vendégeket idecsalogatni.

Hosszu András képviselő elmondja,  hogy ha a fürdőben rendezvény van,  akkor több diák érkezik 
sátorral.

Czinege Béla alpolgármester elmondja, hogy az a cél, hogy ne csak a rendezvények idején legyenek  
sokan a kempingben. Próbálják meg így a vendégeket csalogatni.
Inkább azzal van probléma, hogy a lakókocsik hatalmas sátorral jönnek, és ugyanannyit fizetnek, mint 
a kis lakókocsisok.

Dr. Hajdu Lajos polgármester elmondja, hogy a lakókocsi előtérrel 1.500 Ft/nap lenne. 

Buczkó Zoltánné képviselő megemelné az elektromos csatlakozás díját a lakókocsiknál, mivel azok 
klímások, nagy fogyasztással. 

Torkos György ügyvezető igazgató elmondja, hogy 5 millió Ft-ba biztos belekerülne az, hogy minden 
lakókocsis hely áramfogyasztása mérhető legyen. 

Czinege Béla alpolgármester elmondja, hogy a 16 amperos óra 3-4.000 Ft. Fel tudjuk szerelni. Csak 
nem biztos, hogy a klíma teljesítményét elbírja. Első lépcsőben az egész évben bent álló lakókocsikat  
kellene mérőórával felszerelni.

Dr.  Hajdu  Lajos  polgármester  megkérdezi,  hogy  ki  az,  aki  egyetért  azzal,  hogy  a  diákok, 
nagycsaládosok, illetve a testvérvárosi településekről érkezők ne fizessenek sátordíjat?
Megállapítja,  hogy a képviselő-testület a javaslatot 7 igen szavazattal,  ellen és tartózkodó szavazat 
nélkül elfogadta. 
Ki az, aki egyetért azzal, hogy a lakókocsi díja előtérrel 1.500 Ft/nap legyen?
Megállapítja,  hogy a képviselő-testület a javaslatot 7 igen szavazattal,  ellen és tartózkodó szavazat 
nélkül elfogadta. 
Kéri, hogy nézzenek utána, hogy mennyibe kerülne a mérőóra felszerelése a lakókocsikhoz.
Az elfogadott módosításokkal a képviselő-testület elfogadja-e a fürdő-kemping árait?
Megállapítja,  hogy  a  képviselő-testület  a  fürdő-kemping  árait  a  módosításokkal  együtt  7  igen 
szavazattal, ellen és tartózkodó szavazat nélkül elfogadta, erről a következő határozatot hozta:

15/2013.(I.29.) Önkorm. határozat
a fürdő-kemping árairól.

Berekfürdő  Községi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  Berek-Víz  Kft.  2013.  évi 
ártervét megtárgyalta, és azokat az alábbi módosításokkal javasolja bevezetni:

Szauna használat 2.000 Ft/fő.
Kabinkulcs kaukció 1.000 Ft/kulcs.
Az éjszakai fürdőzés bejelentkezés alapján, 1-10 főig 15.000 Ft/medence, 10 fő 
felett  15.000  Ft  +  a  napi  belépő.  Az  éjszakai  fürdőzés  lebonyolítása  pontos 
kidolgozást igényel. 
A TB-önrész 500 Ft/nap. További pontosítást igényel.
Felnőtt éves bérlet 2013. február 1-jétől február 28-ig 50.000 Ft

Készült: 2013.01.29-én 13/24



Diák,  nyugdíjas,  mozgáskorlátozott,  kistérségi  bérlet  2013.  február  1-jétől 
február 28-ig 40.000 Ft.
Az  állandó  lakosok  bérlete  2013.  február  1-jétől  egész  évben  megvásárolható 
azok számára, akik állandó lakóhelyet létesítenek Berekfürdőn. Az ára 20.000 Ft.
Személygépkocsi díj 600 Ft/nap,
Kutyadíj 500 Ft/nap.
A diákok,  nagycsaládosok,  illetve  a  testvérvárosi  településekről  a  Kempingbe 
érkezők sátorhelye ingyenes.
A lakókocsi díja előtérrel 1.500 Ft/nap.

A Képviselő-testület megbízza Torkos György ügyvezető igazgatót, hogy nézzen utána, 
hogy mennyibe kerülne a mérőóra felszerelése a lakókocsikhoz.

Erről értesülnek:
1) Berek-Víz Kft.
2) Dr. Hajdu Lajos polgármester
3) Potornainé Szűcs Katalin jegyző

9. Napirendi pont: Előterjesztés gyerekek fürdőbérletének támogatására.  

Dr. Hajdu Lajos polgármester elmondja, hogy tavaly 3.000 Ft volt a gyerekek és a diákok éves bérlete,  
24  éves  korig.  Javasolja,  hogy 5.000 Ft  legyen  a  bérlet,  és  3.000 Ft  legyen  belőle  a  támogatás.  
Megkérdezi, hogy a támogatás minden Berekfürdőbe járó iskolás és óvodás gyerekre vonatkozott?

Potornainé Szűcs Katalin jegyző: Nem, csak a helyi lakosokra.

Czinege Béla alpolgármester elmondja, hogy a javaslat alapján 2.000 Ft lesz az önrész, míg akinek a 
fürdőben dolgoznak a szülei, azok 1.000 Ft-ért vásárolhatják meg a bérletet, függetlenül attól, hogy 
bereki lakos vagy sem. Legyen mindenkinél 1.000 Ft az önrész.

Buczkó Zoltánné képviselő véleménye szerint a dolgozói bérlet csak a dolgozóra és a házastársára  
terjedjen ki, hiszen a gyermek részére meg tudják vásárolni ilyen formában a bérletet. 

Dr. Hajdu Lajos polgármester javaslatokat kér a gyerekek fürdőbérletére.

Potornainé Szűcs Katalin jegyző: 1.000 Ft önrészt javasol megállapítani.

Buczkó Zoltánné képviselő: Legyen 4.000 Ft a bérlet, és 3.000 Ft a támogatás.

Potornainé Szűcs Katalin jegyző megkérdezi, hogy kinek jár támogatás?

Dr. Hajdu Lajos polgármester válasza: Aki a múlt évben is kapott támogatást. 
Ki az, aki egyetért azzal a javaslattal, hogy 4.000 Ft legyen a fürdőbérlet a 

Berekfürdőn  állandó  lakóhellyel  rendelkező  óvodás,  általános  iskolás,  nappali 
tagozatos középiskolai tanuló, nappali tagozatos főiskolai vagy egyetemi hallgató, aki 24. életévét  
nem töltötte be

Berekfürdőn nevelőszülőknél tartózkodó óvodás, általános iskolás, nappali tagozatos 
középiskolai  tanuló,  nappali  tagozatos  főiskolai  vagy egyetemi  hallgató,  aki  24.  életévét  nem 
töltötte be

a Tatárülés és a Béke 100-as tanyaközpontban lakó óvodás, általános iskolás, nappali 
tagozatos középiskolai tanuló, nappali tagozatos főiskolai vagy egyetemi hallgató, aki 24. életévét  
nem töltötte be.
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Berekfürdőn általános  iskolában és  óvodába  járó,  nem berekfürdői  állandó lakosú 
gyerekek részére.

3.000  Ft  támogatást  kapjanak  azok  a  berekfürdői  általános  iskolás  és  óvodás  gyerekek,  akiknek 
állandó lakóhelye Berekfürdőn van, vagy a berekfürdői nevelőszülőknél élnek, vagy a Tatárülés és a  
Béke 100-as tanyaközponton lakó, általános iskolás és óvodás gyerekek.
Megállapítja,  hogy a képviselő-testület a javaslatot 7 igen szavazattal,  ellen és tartózkodó szavazat 
nélkül elfogadta.

1/2013.(II.01.) Önkorm. rendelet
a  gyermekvédelem  helyi  rendszeréről  szóló  7/2009.(III.10.)  Önkorm.  rendeletének 
módosításáról.
(A rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi.)

16/2013.(I.29.) Önkorm. határozat
Gyerekek, tanulók kedvezményes fürdőbérletéről.

Berekfürdő Községi Önkormányzat Képviselő-testülete az előző évekhez hasonlóan – a 
sportolási  lehetőségek  támogatása,  és  az  egészséges  életmód  elősegítése  céljából  – 
javasolja  a  Berek-Víz  Kft-nek,  hogy  2013.  évben  is  biztosítsa  a  gyerekek,  tanulók 
kedvezményes fürdőbérletét, az alábbiak szerint:

Kedvezményes fürdőbérletre jogosult: 
Berekfürdőn állandó lakóhellyel  rendelkező 

óvodás, általános iskolás, nappali tagozatos középiskolai tanuló, nappali tagozatos 
főiskolai vagy egyetemi hallgató, aki 24. életévét nem töltötte be.

Berekfürdőn  nevelőszülőknél  tartózkodó 
óvodás, általános iskolás, nappali tagozatos középiskolai tanuló, nappali tagozatos 
főiskolai vagy egyetemi hallgató, aki 24. életévét nem töltötte be.

a  Tatárülés  és  a  Béke  100-as 
tanyaközpontban  lakó  óvodás,  általános  iskolás,  nappali  tagozatos  középiskolai 
tanuló,  nappali  tagozatos  főiskolai  vagy egyetemi  hallgató,  aki  24.  életévét  nem 
töltötte be.

Berekfürdőn általános iskolában és óvodába 
járó, nem berekfürdői állandó lakosú gyerekek.

A fürdőbérletet a lakcímkártya és a diákigazolvány felmutatásával, a fürdőpénztárban 
lehet megvásárolni, 2013. március 31-ig, melynek ára 4.000 Ft. 

Erről értesülnek:
1) Berek-Víz Kft.
2) Dr. Hajdu Lajos polgármester
3) Potornainé Szűcs Katalin jegyző
4) Polgármesteri Hivatal

6. Napirendi pont: Előterjesztés a Berek-Víz Kft. 2013. évi üzleti tervének elfogadására.  

Dr.  Hajdu Lajos  polgármester  elmondja,  hogy a  Berek-Víz  Kft.  2013.  évi  üzleti  terve  kiküldésre  
került. (Az előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi.)
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A mérleg szerinti eredmény 8,5 millió Ft. A banknak hitelbírálati szempontból az az elvárása, hogy az 
értékcsökkentésnek és a mérleg szerinti eredménynek legalább akkorának kell lennie, mint a várható 
törlesztés + kamatai. Az éves törlesztő részlet 2 év türelmi idő 6 év törlesztés esetén várhatóan 35 
millió Ft. 
A gyógyászat bevételét 10 millió Ft-tal kevesebbre tervezték, tekintettel arra, hogy ősszel a beruházás 
elkezdődik, mely a fedett fürdőt érinti. 10 millió Ft-tal több kiadást terveztek, főleg a bérkompenzáció, 
a béremelés és a járulékemelkedés miatt.

Potornainé  Szűcs  Katalin  jegyző  elmondja,  hogy  az  értékcsökkenés  10  millió  Ft-tal  kevesebb  a 
komposztáló miatt. Az anyag- és karbantartási költségekbe még nem látnak tisztán bele, így azon nem 
tudnak csökkenteni. 

Dr. Hajdu Lajos polgármester elmondja, hogy ráérnének még elfogadni az üzleti tervet, de a bank kéri.
A gyógyászati bevételt esetleg lehet emelni, hiszen csak októbertől nem fog működni. A bérleti díjat 
lehet csökkenteni. 

Potornainé Szűcs Katalin jegyző elmondja, hogy a víz- és csatorna véleménye szerint túl van tervezve, 
hiszen ha tavaly a vízóra leolvasások után nem folyt be csak 38 millió Ft, akkor az idén nem lesz 40  
millió Ft a bevétel.

Dr. Hajdu Lajos polgármester elmondja, hogy az is furcsa, hogy csak 1,5 millió Ft-tal lett több a vízdíj  
bevétel 2011-hez képest, az áremelés és a vízóra ellenőrzés ellenére.
A víz- és csatornadíjat lecsökkentené 38 millió Ft-ra, a gyógyászatot pedig megemelné 24 millió Ft-ra.
Az önkormányzatnak fizetendő bérleti díjat 20 millió Ft-ra csökkentené. A mérleg szerint eredmény 
így 37 millió Ft  lesz.  Javasolja,  hogy a Felügyelő Bizottság valamint  a képviselő-testület  havonta 
kísérje figyelemmel az üzleti terv alakulását. 
Ezekkel a módosításokkal javasolja elfogadni az üzleti tervet.

Hosszu András képviselő megkérdezi, hogy a továbbképzések benne vannak-e a tervben, és mekkora  
jellegű a költsége?

Torkos György ügyvezető igazgató elmondja, hogy be van tervezve, maximum 2 millió Ft a költsége.

Dr. Hajdu Lajos polgármester bízik benne, hogy van tartalék a fürdőbevételekben.

Czinege Béla alpolgármester elmondja, hogy ha az új vezetés folyamatosan figyeli a kiadásokat, bízik 
benne, hogy csökkeni fog a bérköltség és az anyagköltség is. 

Dr. Hajdu Lajos polgármester az alábbi módosításokkal javasolja az üzleti tervet elfogadni:
- víz- és csatornadíj 38 millió Ft,
-  a gyógyászat 24 millió Ft,
- az önkormányzatnak fizetendő bérleti díj 20 millió Ft
- mérleg szerint eredmény 37 millió Ft. 
A  Felügyelő  Bizottság,  valamint  a  képviselő-testület  havonta  kísérje  figyelemmel  az  üzleti  terv 
alakulását. 
Megállapítja,  hogy a képviselő-testület az üzleti  tervet a módosításokkal együtt  7 igen szavazattal, 
ellen és tartózkodó szavazat nélkül elfogadta, erről a következő határozatot hozta:

17/2013.(I.29.) Önkorm. határozat
a Berek-Víz Kft. 2013. évi üzleti tervéről.

Berekfürdő Községi Önkormányzat Képviselő-testülete a Berek-Víz Kft. 2013. évi üzleti 
tervét az alábbi módosításokkal fogadja el:

- víz- és csatornadíj bevétel 38 millió Ft,
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- gyógyászati bevétel 24 millió Ft,
- az önkormányzatnak fizetendő bérleti díj 20 millió Ft,
- mérleg szerint eredmény 37 millió Ft. 

A Képviselő-testület, valamint a Felügyelő Bizottság havonta figyelemmel kíséri az üzleti 
terv alakulását. 

Erről értesülnek:
1) Berek-Víz Kft.
2) Felügyelő Bizottság
3) Dr. Hajdu Lajos polgármester
4) Potornainé Szűcs Katalin jegyző

5.       Napirendi  pont:  Előterjesztés  a  Berekfürdő  Községi  Önkormányzat  2013.  évi   
költségvetésének elfogadására.

Dr. Hajdu Lajos polgármester elmondja, hogy az előterjesztés kiküldésre került.  (Az előterjesztés a  
jegyzőkönyv mellékletét képezi.) Átadja a szót az előterjesztés készítőjének, Kocsis Veronikának.

Kocsis Veronika pénzügyi  ügyintéző elmondja,  hogy a múlt  évhez képest  annyi  változás történt a 
költségvetésben, hogy az általános iskola fenntartása megszűnt, csak az óvodával van tervezve. Mivel 
nem alakult  még meg a Közös Önkormányzati  Hivatal,  így a Polgármesteri  Hivatalhoz tervezte a  
dolgokat,  az  egyéb dolgok az Önkormányzathoz kerültek.  Valamivel  könnyebb helyzetben  van az 
Önkormányzat,  mint tavaly,  hiszen kiesett a tőketörlesztés és a kamat kb. 50 millió Ft-os összege.  
Kiemeli a támogatásokat. A közterület karbantartására, amit a Berek-Víz Kft. végez, a Kft. kérésére az  
eddigi  5  millió  Ft  helyett  12 millió  Ft-ot  terveztek,  mivel  5  millió  Ft-ból  nem tudják a  feladatot  
elvégezni. A Berekfürdői Turisztikai Nonprofit Szolgáltató Kft. részére pedig 26.600.000 Ft támogatás 
van  betervezve.  Útépítésre  terveztek  még  30  millió  Ft  +  ÁFA  összeget.  40.942.000  Ft  összeget 
tervezett tartalékra, ami a Berek-Víz Kft. bérleti díjának csökkenése miatt 20 millió Ft lesz.
A tavalyra tervezett 20 millió Ft telekeladást 3 millió Ft-ra csökkentette.
A működési bevételt befolyásolja a kísérő gázból befolyó összeg csökkenése, kb. a felére csökkent.  
Változott  az  állami  finanszírozás  is.  Mivel  átvállalta  az  állam  az  iskola  működtetését,  valamint  
változott  az  állami  támogatások  rendszere,  úgy  tűnik,  hogy  stabilabbá  válhat  Berekfürdő 
gazdálkodása. Nagyon sok múlik a Képviselő-testület döntésén. 

Dr.  Hajdu  Lajos  polgármester  elmondja,  hogy  nem  lehet  még  tudni  pontosan  a  dolgokat,  ezért  
óvatosnak kell lenni. Útfejlesztésre be van tervezve 30 millió Ft, a tartalékra pedig 20 millió Ft. A 
Polgármesteri Hivatalnál lévő összes dolgozó bérét betervezték. Bízik benne, hogy sikeres évet fognak 
zárni.

Czinege Béla alpolgármester megkérdezi, hogy a 20 millió Ft pénzmaradvány azt jelenti, hogy ennyi 
pénz fog maradni a számlán?

Kocsis  Veronika  pénzügyi  ügyintéző  elmondja,  hogy  ez  egy  előzetes  számítás,  a  tényleges  
pénzmaradvány  kiszámításához  még  adatokat  vár.  A  pénzmaradvány  a  2012.  december  31-i 
pénzkészletből, a várható állami támogatásokból, illetve korrigáló tényezőkből áll össze.
Májusban érkezik az idegenforgalmi adó utáni állami támogatás, mivel nem kérték le az összeset, ezért  
annak az összegét még pontosan nem tudja. A gyerekek étkeztetése utáni normatívát sem tudja még  
pontosan. Ezért nem tud pontos adatokat.

Czinege Béla alpolgármester elmondja, hogy az iskola átadása miatt kb. 30 millió Ft fog megmaradni. 
Évente mennyi volt a hosszú lejáratú hitel törlesztése?

Kocsis Veronika pénzügyi ügyintéző válasza: 40 millió Ft körüli kamattal együtt.
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Czinege Béla alpolgármester elmondja, hogy az állam kb. ennyi támogatást fog nyújtani.

Kocsis  Veronika  pénzügyi  ügyintéző  elmondja,  hogy a  tavalyi  évhez  képest  kb.  10  millió  Ft-tal 
kevesebb állami támogatást fogunk kapni. 

Czinege Béla alpolgármester elmondja, hogy tavalyhoz képest 70 millió Ft-ot nem kell kifizetni.

Dr. Hajdu Lajos polgármester: Így van, de be van tervezve 30 millió Ft útépítésre, és 20 millió Ft  
tartalékba. Tavaly 20 millió Ft volt betervezve telekeladásra, fejlesztésre pedig semmi, a Berek-Víz 
Kft. kevesebb bérleti díjat fog fizetni, és több támogatást kap a közterületre. 

Czinege Béla alpolgármester elmondja, hogy nem nyert a TDM pályázat, mégis 26 millió Ft lesz a  
támogatás?

Dr. Hajdu Lajos polgármester: Igen. Ennyibe került a Művelődési Ház is, amiben benne van a bér és a  
programok.

Hosszu  András  képviselő  úgy emlékszik,  hogy a  TDM-nek oda  kell  adni  az  idegenforgalmi  adó 
bizonyos %-át.

Dr. Hajdu Lajos polgármester: Valóban, de csak ha nyert volna a pályázat. Az egyébként 32 millió Ft 
lenne.

Buczkó Zoltánné képviselő megkérdezi, hogy a Nádirigó népdalkör és a néptánc csoport a TDM-hez 
került? 

Potornainé Szűcs Katalin jegyző elmondja, hogy célszerű, hogy az Önkormányzathoz tartozzanak.

Dr. Hajdu Lajos polgármester elmondja, hogy elképzelhető, hogy a kulturális feladatokra lehetőség 
lesz közmunkás alkalmazására.

Potornainé  Szűcs  Katalin  jegyző  elmondja,  hogy  egy  igényfelmérés  történt  a  minisztériumtól.  
Kulturális közfoglalkoztatásra 2 főre adtunk le igényt. A foglalkoztatás 100 %-os támogatottságú, 1  
évre, április 1-jétől következő év március 31-ig. 

Kocsis Veronika pénzügyi ügyintéző elmondja, hogy a kertészet is 25 főre van tervezve.

Czinege  Béla  alpolgármester  elmondja,  hogy most  olyan  helyzetben  van  az  Önkormányzat,  hogy 
minden évben valamennyivel gyarapítani kellene a vagyonát. Olyan befektetésbe kellene belefogni,  
hogy munkahelyet tudna teremteni. Jó lenne egy önkormányzati konyha, állattenyésztés. Munkahelyet 
teremtenének,  és  a  megtermelt  nyersanyagot  saját  konyhán  tudnák  felhasználni.  A  lakosságot  el  
tudnák látni. Megszűnne a munkanélküliség is.

Dr. Hajdu Lajos polgármester egyetért ezzel. Utakat fognak fejleszteni, a Berek-Víz Kft. fejlesztését  
támogatni  fogják,  továbbá  marad  20  millió  Ft  tartalék,  ami  még  nincs  eldöntve,  hogy mire  lesz 
elköltve. 
A költségvetéssel kapcsolatosan van-e még valakinek kérdése, észrevétele?
További kérdés, észrevétel nem hangzott el.
A költségvetés az alábbiakkal módosulna:
- a bevétel 20 millió Ft-tal csökken a Berek-Víz Kft. által fizetendő bérleti díj csökkenése miatt,
-  a  kiadások  változatlanul  hagyásával  a  tartalék  20.942.000  Ft-ra  csökken,  melyből  az  általános 
tartalék 15.942.000 Ft, és a céltartalék 5 millió Ft.
A  Berek-Víz  Kft.  bérleti  díjának  20  millió  Ft-tal  való  csökkentését  a  képviselő-testület  akkor 
biztosítja, ha az a beruházáshoz szükséges hitelfelvételhez elengedhetetlenül szükséges.
Ki az, aki egyetért a bevétel 20 millió Ft-tal való csökkentésével?
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Megállapítja, hogy a képviselő-testület a bevétel csökkentését 7 igen szavazattal, ellen és tartózkodó 
szavazat nélkül elfogadta.
Ki az, aki egyetért azzal, hogy az általános tartalék 20 millió Ft-tal csökkenjen?
Megállapítja, hogy a képviselő-testület az általános tartalék csökkentését 7 igen szavazattal, ellen és  
tartózkodó szavazat nélkül elfogadta.
A  Berek-Víz  Kft.  bérleti  díjának  20  millió  Ft-tal  való  csökkentését  a  képviselő-testület  akkor 
biztosítja,  ha a Berek-Víz Kft.  a  fürdőfejlesztés beruházáshoz használja fel.  Ez bekerül  a rendelet  
szövegébe.
Ki az, aki egyetért a rendelet szövegének módosításával?
Megállapítja, hogy a képviselő-testület a rendelet szövegének módosítását 7 igen szavazattal, ellen és  
tartózkodó szavazat nélkül elfogadta.
Ki az, aki az elfogadott módosításokkal elfogadja a 2013. évi költségvetést?
Megállapítja, hogy a képviselő-testület a 2013. évi költségvetés a módosításokkal 7 igen szavazattal,  
ellen és tartózkodó szavazat nélkül elfogadta, erről a következő rendeletet alkotja:

2/2013.(II.01.) Önkorm. rendelet
Berekfürdő Községi Önkormányzat 2013. évi költségvetéséről.
(A rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi.)

7. Napirendi pont: Előterjesztés a Polgármesteri Hivatal és a Veress Zoltán Óvoda közötti   
megállapodás elfogadására.

Dr.  Hajdu Lajos  polgármester  elmondja,  hogy a  Polgármesteri  Hivatal  és  a  Veress  Zoltán Óvoda 
közötti megállapodás kiküldésre került. (Az előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi.)

Potornainé Szűcs Katalin jegyző elmondja, hogy eddig a Veress Zoltán Általános Iskola és Óvoda 
intézményével volt megállapodása a hivatalnak, amit az iskola átadása miatt módosítani szükséges.

Dr. Hajdu Lajos polgármester megkérdezi, hogy ki az, aki a megállapodást elfogadja?
Megállapítja,  hogy  a  képviselő-testület  a  megállapodást  7  igen  szavazattal,  ellen  és  tartózkodó 
szavazat nélkül elfogadta, erről a következő határozatot hozta:

18/2013.(I.29.) Önkorm. határozat
a Polgármesteri Hivatal és a Veress Zoltán Óvoda között létrejött együttműködési megállapodás 
módosításáról.

Berekfürdő  Községi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  jóváhagyja  a  Polgármesteri 
Hivatal és a Veress Zoltán Óvoda között létrejött megállapodás módosítását.

Felelős: Dr. Hajdu Lajos polgármester
Határidő: 2013. február 15.

Erről értesülnek:
1) Veress Zoltán Óvoda
2) Polgármesteri Hivatal
3) Dr. Hajdu Lajos polgármester
4) Potornainé Szűcs Katalin jegyző

10. Napirendi pont: Előterjesztés a 2013. évi rendezvénynaptár elfogadására.    
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Dr.  Hajdu  Lajos  polgármester  elmondja,  hogy elkezdődött  a  2013.  évi  programok  szervezése.  A 
programtervezet a képviselőknek kiküldésre került. (Az előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi.)
A programok az előző évhez hasonlóan alakulnak. Bízik benne, hogy a költségek nem kerülnek többe, 
mint tavaly. A Kárpát-medencei hangok plusz program lenne Rúzsa Magdival. Tárgyalások folynak 
Surján Lászlóval a testvérvárosi kapcsolatos erősítése érdekében. Nagy lehetőséget lát idegenforgalmi  
szempontból a testvérvárosi hálózat kiszélesítésében. Ezt támogatná az EU-s pályázat

Tóth Attila ügyvezető igazgató elmondja, hogy 19.000 euróra, 5,7 millió Ft-ra fognak pályázni, amit  
szállásra  lehet  fordítani,  és  maga  a  program  finanszírozása  lesz  az  Önkormányzat  költsége.  A 
belföldről érkezőket nem támogatják. Július 24-29-ére tervezik a testvérvárosi találkozót. Amennyiben  
nem nyer a pályázat, akkor lehetőség van arra, hogy a testvérvárosokból érkezők létszámát, illetve az 
itt tartózkodás idejét csökkentsék. 

Czinege Béla alpolgármester megkérdezi, hogy mennyibe került tavaly a program?

Tóth Attila ügyvezető igazgató elmondja,  hogy 2 millió  Ft-ot  biztosított  tavaly az Önkormányzat.  
Valamennyivel többe került. Június elején tudjuk meg, hogy nyert-e a pályázat.

Dr.  Hajdu  Lajos  polgármester  megkérdezi,  hogy  van-e  még  valakinek  programjavaslata?  A 
programokra annyi pénz van, mint tavaly. A bérkiadás a kulturális közfoglalkoztatással csökkenhet. 

Tóth Attila ügyvezető igazgató elmondja, hogy próbálják megfellebbezni a TDM pályázat elutasító 
döntését, és ha sikeres lesz, akkor esetleg a Bereki Vigasság programját is lehet bővíteni. 

Hosszu András képviselő elmondja, hogy a lovasverseny kérdőjeles. Most nincs lova a szervezőnek.

Tóth  Attila  ügyvezető  igazgató  elmondja,  hogy  a  Madarak  és  fák  napja  lesz  megtartva  helyette  
áprilisban és májusban, hiszen ez az év a gyurgyalag éve. 

Buczkó Zoltánné képviselő megkérdezi, hogy a Pünkösdi műsor mit takar?

Tóth Attila ügyvezető igazgató válasza: Nótás műsor a Tihanyi vándorszínpad közreműködésével. 

Buczkó Zoltánné képviselő elmondja,  hogy négynapos ünnep lesz augusztus 20-a.  Nem lát  arra a 
hétvégére programot. 

Tóth Attila ügyvezető igazgató elmondja, hogy augusztus 17-18-án lesz az Indonéz nemzetiségi nap.

Buczkó Zoltánné képviselő elmondja, hogy a középiskolásoknak, főiskolásoknak, egyetemistáknak az 
az  utolsó  szabad  hétvégéje,  ezért  nekik  szervezni  kellene  valami  nyárbúcsúztató  programot.  A 
nyugdíjas találkozót egy héttel eltolná. Az utolsó augusztusi hetet meghagyná a családosoknak. 

Tóth Attila  ügyvezető  igazgató elmondja,  hogy a  nyugdíjas  találkozó időpontját  a  nyugdíjas  klub 
kérte, de lehet rajta változtatni. 

Buczkó Zoltánné képviselő másik javaslata, hogy a falunapot  és a tengerihántás napját külön kell  
venni.  A  falunap maradjon  meg  a  falusiaknak.  A tengerihántás  pedig  egy program mindenkinek.  
Tavaly költségmegtakarítás miatt került a két rendezvény egy napra, de visszajelzések alapján a két  
programot szétszedné.

Czinege Béla alpolgármester megkérdezi, hogy két hét különbséggel most elbírja a költségvetés a két  
programot? Mind a két alkalommal főzzenek 400-500 főre?

Buczkó Zoltánné képviselő elmondja,  hogy a falunap adott,  szeptember  8-án van,  a tengerihántás  
pedig lehet október elején. 

Készült: 2013.01.29-én 20/24



Dr. Hajdu Lajos polgármester elmondja, hogy október elején már nem nagyon vannak vendégek.

Buczkó Zoltánné képviselő elmondja, hogy ezzel is próbálnák nyújtani a szezont. Október elején még 
itt vannak a nyugdíjasok. 

Dr. Hajdu Lajos polgármester elmondja, hogy a tengerihántásra inkább fiatalabbakat várnának. 

Buczkó Zoltánné képviselő elmondja, hogy a néptánccsoportok vonzzák a családokat.

Czinege  Béla  alpolgármester  elmondja,  hogy  a  nyugdíjas  találkozó  augusztus  utolsó  hétvégéjén 
szokott lenni, az pedig augusztus 30-31, szeptember 1.

Hosszu András képviselő elmondja, hogy július 20-án és augusztus 10-én lenne fürdőbál.

Potornainé Szűcs Katalin jegyző elmondja, hogy közvetlenül a Bereki vigasság utáni hétvégére nem 
tervezné a fürdőbált. 

Buczkó Zoltánné képviselőnek szintén ez a véleménye. A fürdőbált eltolná az indonéz nap utáni napra.

Hosszu András képviselő elmondja, hogy a Bereki vigasság programjaira már most meg kell kötni a 
szerződést. A Berek-Víz Kft-vel kötné meg a szerződést, hiszen ott keletkezik a bevétel, legyen ott a 
kiadás is.

Dr.  Hajdu  Lajos  polgármester  elmondja,  hogy lényeges  kérdés,  hogy a  falunapot  elválasszák-e  a  
tengerihántástól,  illetve,  hogy a nyugdíjas találkozót el lehet-e tolni egy héttel.  A Bereki vigasság  
nullszaldós, ezért mindegy, hogy kinek a szervezésében valósul meg.

Hosszu András  képviselő a helyszín  miatt  is  jobb lenne,  ha  a  Berek-Víz Kft.  szervezné a  Bereki 
vigasságot. Rugalmasabban le tudnák bonyolítani.

Dr.  Hajdu Lajos polgármester  összefoglalva elmondja,  hogy pontosítani  kell  a  nyugdíjas találkozó 
időpontját, valamint a falunap és a tengerihántás ünnepének szétválasztását. A másik probléma, hogy a 
Bereki  vigasság  kinek  a  szervezésében  valósuljon  meg.  A  Berek-Víz  Kft.  mellett  az  szól,  hogy 
ugyanott lenne a helyszín, ahol a szervezés.

Hosszu  András  képviselő  elmondja,  hogy a  fürdőbál  időpontját  kell  még  egyeztetni,  de  az  teljes 
egészében a Berek-Víz Kft. szervezésében valósul meg. Az ügyvezető igazgató úrral egyeztetni kell a  
programokat.

Dr. Hajdu Lajos polgármester javasolja tudomásul venni a programokat. Pontosítani kell a nyugdíjas  
találkozó  időpontját,  valamint  a  falunap  és  a  tengerihántás  ünnepének  szétválasztását.  A  másik  
probléma, hogy a Bereki vigasság kinek a szervezésében valósuljon meg.  Az egész nyári  program 
kerüljön egyeztetésre a Berek-Víz Kft-vel.
Szavazásra bocsátja a javaslatot.
Megállapítja,  hogy a képviselő-testület a javaslatot 7 igen szavazattal,  ellen és tartózkodó szavazat 
nélkül elfogadta, erről a következő határozatot hozta:

19/2013.(I.29.) Önkorm. határozat
a 2013. évi rendezvényekről.

Berekfürdő  Községi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  Berekfürdői  Turisztikai 
Nonprofit Szolgáltató Kft. által kidolgozott 2013. évi programtervezetet tudomásul veszi. 
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A Képviselő-testület javasolja átgondolni a nyugdíjas találkozó időpontját, valamint a 
falunap és a tengerihántás ünnepségének szétválasztását.
Egyeztetést kíván az, hogy a Bereki vigasság kinek a szervezésében valósuljon meg.

Tekintettel arra, hogy több program a fürdőben kerül megrendezésre, kéri a Képviselő-
testület a Berekfürdői Turisztikai Nonprofit Szolgáltató Kft-t, hogy egyeztessen a Berek-
Víz Kft-vel.

Erről értesülnek:
1) Berekfürdői Turisztikai Nonprofit Szolgáltató Kft.
2) Dr. Hajdu Lajos polgármester
3) Potornainé Szűcs Katalin jegyző

11. Napirendi pont: Előterjesztés az Óvodavezető megbízására.  

Dr. Hajdu Lajos polgármester elmondja, hogy az előterjesztés kiküldésre került.  (Az előterjesztés a  
jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

Potornainé Szűcs Katalin jegyző elmondja, hogy az iskola állami fenntartásba vételével, a jogszabály 
erejénél fogva, pályázat kiírása nélkül magasabb vezetői megbízást lehet adni az óvoda vezetőjének a  
tanév végéig. 

Czinege Béla alpolgármester megkérdezi, hogy ősszel meg kell hirdetni az állást?

Potornainé  Szűcs  Katalin  jegyző  válasza:  Nem  ősszel,  hiszen  június  30-ig  tart  az  óvodavezető 
megbízatása. A pályázat kiírása benne is van a munkatervben.

Dr. Hajdu Lajos polgármester megkérdezi, hogy ki az, aki a határozati javaslatot elfogadja?
Megállapítja, hogy a képviselő-testület a határozati javaslatot 7 igen szavazattal, ellen és tartózkodó  
szavazat nélkül elfogadta, erről a következő határozatot hozta:

20/2013.(I.29.) Önkorm. határozat
a Veress Zoltán Óvoda vezetőjének megbízatásáról.

Berekfürdő  Községi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  köznevelési  feladatot  ellátó 
egyes önkormányzati fenntartású intézmények állami fenntartásba vételéről szóló 2012. 
évi CLXXXVIII. törvény 2. § (5) bekezdése alapján megbízza Szendreiné Kürti Juditot a 
Veress Zoltán Óvoda (5309 Berekfürdő, Fürdő u. 9.) vezetésével.

A megbízás 2013. január 1-jétől a 2012/2013. tanév végéig, 2013. június 30-ig szól.

Bérezés  a  közalkalmazottak  jogállásáról  szóló  1992.  évi  XXXIII.  törvény  alapján 
történik.

Erről értesülnek:
1) Szendreiné Kürti Judit óvodavezető
2) Dr. Hajdu Lajos polgármester
3) Potornainé Szűcs Katalin jegyző
4) Polgármesteri Hivatal

12. Napirendi pont: Előterjesztés az iskolatej támogatására.  
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Dr. Hajdu Lajos polgármester elmondja, hogy az előterjesztés kiküldésre került.  (Az előterjesztés a  
jegyzőkönyv mellékletét képezi.)

Potornainé Szűcs Katalin jegyző elmondja, hogy az iskolatej most már csak az óvodára vonatkozik, és  
június 30-ig szól. 40.000 Ft-os tételt jelent.

Dr. Hajdu Lajos polgármester megkérdezi, hogy ki az, aki a határozati javaslatot elfogadja?
Megállapítja, hogy a képviselő-testület a határozati javaslatot 7 igen szavazattal, ellen és tartózkodó  
szavazat nélkül elfogadta, erről a következő határozatot hozta:

21/2013.(I.29.) Önkorm. határozat
az Óvodatej akcióprogram támogatásáról.

Berekfürdő  Községi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  egyetért  azzal,  hogy  a 
fenntartásában lévő Veress Zoltán Óvoda (Berekfürdő, Fürdő u. 9.) intézményébe járó 
gyerekek részére 2013. január 1-jétől 2013. június 30-ig ingyenes óvodatejet biztosítson.

A képviselő-testület  az óvodatej  költségét  az Önkormányzat  a 2013.  évi  költségvetése 
terhére vállalja.

Erről értesülnek:
1) Veress Zoltán Óvoda Berekfürdő, Fürdő u. 9.
2) Dr. Hajdu Lajos polgármester
3) Potornainé Szűcs Katalin jegyző
4) Képviselő-testület tagjai
5) Polgármesteri Hivatal

13. Napirendi  pont:  A  Jász-Nagykun-Szolnok  Megyei  Kormányhivatalnak  a  222/2012.  
(XI.28.) Önkorm. határozattal kapcsolatos javaslatának megtárgyalása.

Dr. Hajdu Lajos polgármester elmondja, hogy az előterjesztés kiküldésre került.  (Az előterjesztés a  
jegyzőkönyv mellékletét képezi.)

Potornainé Szűcs Katalin jegyző elmondja, hogy a Kormányhivatal javaslattal élt az Önkormányzati  
iroda létrehozása kapcsán, tekintettel arra, hogy mire figyeljen oda a képviselő-testület, ha az alapító 
okiratot tárgyalja. 

Dr. Hajdu Lajos polgármester megkérdezi, hogy ki az, aki a határozati javaslatot elfogadja?
Megállapítja, hogy a képviselő-testület a határozati javaslatot 7 igen szavazattal, ellen és tartózkodó  
szavazat nélkül elfogadta, erről a következő határozatot hozta:

22/2013.(I.29.) Önkorm. határozat
az  önkormányzat  szervezeti  átalakításáról,  és  a  222/2012.(XI.28.)  Önkorm.  határozat 
módosításáról.

Berekfürdő  Községi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  az  önkormányzat  szervezeti 
átalakításáról  szóló  222/2012.(XI.28.)  Önkorm.  határozatot  az  alábbiak  szerint 
módosítja:
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Berekfürdő  Községi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  megbízza  Dr.  Hajdu  Lajos 
polgármestert  és  Potornainé  Szűcs  Katalin  jegyzőt,  hogy  a  jogszabályi  előírásoknak 
megfelelően készítse el  az új költségvetési szerv alapító okiratát, különös tekintettel  a  
Magyarország  helyi  önkormányzatairól  szóló  2011.  évi  CLXXXIX.  törvény,  a 
közszolgálati  tisztségviselőkről  szóló  2011.  évi  CXCIX.  törvény,  a  közalkalmazottak 
jogállásáról  szóló  1992.  évi  XXXIII.  törvény,  a  költségvetési  szervek  belső 
kontrollrendszeréről  és  belső  ellenőrzéséről  szóló  370/2011.(XII.31.)  Korm.  rendelet, 
valamint  az  államháztartás  működési  rendjéről  szóló  2011.  évi  CXCV.  törvény 
előírásaira. 
Az  előkészítés  során  legyenek  figyelemmel  a  Jász-Nagykun-Szolnok  Megyei 
Kormányhivatal által a 222/2012.(XI.28.) Önkorm. határozattal kapcsolatos javaslataira. 

Felelős: Dr. Hajdu Lajos polgármester, Potornainé Szűcs Katalin jegyző
Határidő: 2013. március 31.

  
Erről értesülnek:
1) Dr. Hajdu Lajos polgármester
2) Potornainé Szűcs Katalin jegyző
3) Polgármesteri Hivatal

Dr.  Hajdu  Lajos  polgármester  Magyarország  helyi  önkormányzatairól  szóló  2011.  évi  CLXXIX. 
törvény 46. § (2) bekezdése alapján az ülés további részére zárt ülést rendel el. A zárt ülésről külön  
jegyzőkönyv készül.

k. m. f.

/: Dr. Hajdu Lajos :/ /: Potornainé Szűcs Katalin :/
      polgármester jegyző

Jegyzőkönyv-hitelesítők:

/: Czinege Béla :/ /: Hosszu András :/        
   alpolgármester                     képviselő
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